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PROTOKÓŁ NR 96/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.21.2020 

 

PROTOKÓŁ NR  96/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 27 kwietnia 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji programu 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. „Pomoc osobom 

niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych 

wywołanych chorobami zakaźnymi” (projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

wyznaczenia PCPR do realizacji zadań wynikających z programu, zapotrzebowanie  

na środki PFRON potrzebne na realizację modułu III programu) – zajęcie stanowiska. 

5.2. Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu środków ochrony osobistej dla ochotniczych straży 

pożarnych i podstawowej opieki medycznej. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 11:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje 

członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 95/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 23 kwietnia 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 95/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 23 kwietnia 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

programu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. 

„Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji 

kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi” (projekt uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyznaczenia PCPR do realizacji zadań wynikających z programu, 

zapotrzebowanie na środki PFRON potrzebne na realizację modułu III programu) – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego do realizacji programu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych pn. „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku 

żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi”. Do pisma dołączony 

jest projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia PCPR do realizacji zadań 

wynikających z programu oraz zapotrzebowanie na środki PFRON potrzebne na realizację 

modułu III programu. 

Czy są pytania, uwagi do tego tematu?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – nie mam. 

 

Pan Adam Potaczek – nie mam. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - proponuję przystąpić do realizacji programu Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. „Pomoc osobom niepełnosprawnym 

poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami 

zakaźnymi” i podjąć uchwałę w sprawie wyznaczenia Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do realizacji zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

wynikających z programu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. 

„Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji 
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kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi” i upoważnienia jego kierownika do 

podejmowania czynności w zakresie realizacji tych zadań. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił o przystąpieniu Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

programu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. „Pomoc 

osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych 

wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wyznaczenia Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do realizacji zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

wynikających z programu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. 

„Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji 

kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi” i upoważnienia jego kierownika do 

podejmowania czynności w zakresie realizacji tych zadań. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję złożyć zapotrzebowanie na środki PFRON 

potrzebne na realizację modułu III programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym 

poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami 

zakaźnymi”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć zapotrzebowanie na środki PFRON potrzebne  

na realizację modułu III programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym  

w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 20 kwietnia 2020 r. znak: RS.600.2.2.1.2020 w sprawie przystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego do realizacji programu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych pn. „Pomoc osobom niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku 

żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi” (projekt uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia PCPR do realizacji zadań wynikających  

z programu, zapotrzebowanie na środki PFRON potrzebne na realizację modułu III 

programu), stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu środków ochrony osobistej dla 

ochotniczych straży pożarnych i podstawowej opieki medycznej. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Zajęcie stanowiska w sprawie 

zakupu środków ochrony osobistej dla ochotniczych straży pożarnych i podstawowej opieki 

medycznej. 

Zgłosiła się do mnie Ochotnicza Straż Pożarna z Raciążka, są oni w Krajowym Systemie 

Ratowniczo – Gaśniczym, realizują zadania z zakresu ratownictwa technicznego  

i chemicznego oraz ekologicznego na poziomie podstawowym, oczekują wsparcia w postaci 

maseczek, środków ochronnych, ochraniaczy na buty. To jest jedyne OSP, które zgłosiło się 

do nas z taką prośbą. Proponuję przeznaczenie 500 zł dla OSP Raciążek. Jeśli inne OSP będą 

się zgłaszać z takimi wnioskami to każdorazowo będziemy je rozpatrywać.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zgadzam się. 

 

Pan Adam Potaczek – może nie określajmy kwoty pomocy tylko przekażmy konkretne 

środki ochrony. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie mamy na stanie zbyt dużej ilości środków ochrony.  

Za każdym razem kiedy Straż jedzie czy to do wypadku, czy pożaru, czy do innego zdarzenia 

musi używać środków ochrony. 500 zł nie jest to duża kwota, ale zawsze jakieś wsparcie.  

Za kwotę tę zakupione zostaną potrzebne środki ochrony. Taka jest moja propozycja, poddaję 

ją pod dyskusję. 

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – kto jest za przeznaczeniem środków zabezpieczonych w planie 

finansowym Starostwa Powiatowego w kwocie 500 zł dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Raciążku na zakup środków ochrony osobistej? W planie finansowym Starostwa została 

zabezpieczona większa kwota środków finansowych w celu zakupu środków ochrony, płynów 

dezynfekcyjnych.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – kolejna sprawa to POZ-ty. Dokonałam rozpoznania POZ-tów 

w powiecie aleksandrowskim, mamy 14 POZ-tów, z czego dwa są duże mające po dwie 

jednostki tj.   Przychodnia Lekarska w Aleksandrowie Kujawskim i Ciechocinku prowadzona 

przez Państwa Kędzierskich i Przychodnia Rodzinna w Aleksandrowie Kujawskim  

i Ciechocinku prowadzona przez Państwa Mansour. Mają powyżej 60 osób personelu  

i w zależności od przychodni nawet ok. 10 tys. pacjentów. To są dwie bardzo duże 

przychodnie. Pozostałe 10 to przychodnie małe, które zatrudniają po 5 – 7 osób i mają 1 tys. – 

3 tys. pacjentów. Różnica ogromna. Proponuję, żeby wesprzeć te POZ-ty, ponieważ są 

ważnym ogniwem całej naszej pomocy zdrowotnej na terenie powiatu. Mówię tu o POZ-ach, 

o nocnej opiece, o szpitalu, o zakładach, które opiekują się ludźmi chorymi, 
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niepełnosprawnymi, starszymi. POZ-ty są pierwszym zakładem leczniczym do którego się 

zgłaszamy. 

 

Pan Adam Potaczek -  POZ-ty dobrze sobie radzą. To jest prywatna inicjatywa. Jeśli chcemy 

chronić to przede wszystkim takie jednostki jak Raciążek, Zakrzewo, Grabie. W jednostkach 

tych pracownicy zatrudnieni są wyłącznie w jednym miejscu w tych zakładach. Każda 

jednostka może skorzystać z pomocy, o której mowa w „tarczy antykryzysowej”. Środki te 

mogą zrekompensować straty. POZ-ty otrzymują środki finansowe na zarejestrowanych 

pacjentów a nie na leczonych. POZ-ty mogą zwracać się o wsparcie do urzędu pracy i innych 

instytucji o zrekompensowanie strat. Nie wiem czy ponoszą takie straty jak zakłady 

produkcyjne, usługowe, które nie mają klientów.  

Wstrzymam się od głosu, nie jestem za wsparciem finansowym POZ-tów. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja jestem za wsparciem, nie byłoby to etyczne jeśli 

przystępujemy do pomocy innym jednostkom np. OSP, a pomijamy POZ-ty. W innych 

samorządach powiatowych POZ-ty już dawno dostały wsparcie, a my dopiero zaczynamy. 

Powinniśmy się przyłączyć do innych powiatów, innych jednostek, które wspierają  

te jednostki. O jakiej kwocie wsparcia mówimy, też pewnie symbolicznej, bo zbyt dużo 

pieniędzy nie mamy. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – wspierając te POZ-ty w środki ochrony indywidualnej, myślę 

tutaj przede wszystkim o maseczkach, rękawicach, fartuchach ochronnych, chronimy personel 

medyczny i tym samym mieszkańców powiatu. Personel medyczny jest jednym z głównych 

źródeł przenoszenia zakażenia. Myślę, że jest to ważny aspekt naszej pomocy. Wszyscy 

musimy nosić maseczki i to jak będziemy pieczołowicie to robić, to jak zabezpieczymy siebie 

wpłynie również na zabezpieczenie tego człowieka z którym mamy do czynienia, pacjenta, 

kolegi, koleżanki, przechodnia, osoby z którą spotkamy się w sklepie.  Uważam, że POZ-ty  

to jest bardzo ważne ogniwo na tej drodze przeciwdziałaniu zakażeniu.  

Mamy różne zdania na ten temat. Proponuję poddać moją propozycję pod głosowanie. 

Zróbmy to w dwóch etapach tj. w pierwszej kolejności poddam pod głosowanie wniosek  

o wsparcie POZ-tów, w drugiej turze – kwoty wsparcia. 

Kto jest za wsparciem POZ-tów? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – ja też jestem za. 

 

Pan Adam Potaczek – wstrzymuję się. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się – 1. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – w związku z tym, że wniosek o wsparcie POZ-tów zyskał 

poparcie dwoma głosami i będzie realizowany, proponuję przeznaczyć dla 10 mniejszych 

przychodni kwotę wsparcia po 500 zł, łącznie 5.000 zł i dla 2 większych przychodni po 2.500 

zł, łącznie 5.000 zł. Co państwo na to? 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – czy wszystkie te przychodnie zwracały się do nas o pomoc? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nikt się nie zwracał.  

 

Pan Adam Potaczek – to dlaczego my chcemy je wspierać? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – my proponujemy i my zapewniamy. To nasza inicjatywa 

wsparcia. 

 

Pan Adam Potaczek – obowiązku nie mamy.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie mamy. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – to może tym małym przychodnią na razie dać po 300 zł skoro 

chcemy tylko symbolicznie wesprzeć, żeby miało to wymiar etyczny, a większym po 1.500 zł. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czyli 10 podmiotom po 300 zł, łącznie 3.000 zł i 2 większym 

po 1.500 zł, łącznie 3.000 zł.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jeżeli jakaś sytuacja kryzysowa z koronawirus zdarzy się to 

będziemy mieli jeszcze jakiś zapas, żeby kogoś wesprzeć. 

 

Pan Adam Potaczek – ja jestem przeciw.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zgodnie z propozycją pani Małgorzaty Wdowczyk 

zaangażowalibyśmy 6.000 zł na 14 podmiotów. To jest faktycznie symboliczne wsparcie, ale 

trafi do dużej ilości pracowników służby zdrowia. Zgadzam się z tą propozycją. 

Proponuję zatem przeznaczyć środki zabezpieczone w planie finansowym Starostwa 

Powiatowego o łącznej wartości 6.000 zł w tym: dla 10 mniejszych jednostek po 300 zł – 

łącznie o wartości 3.000 zł, dla 2 większych po 1.500 zł – łącznie o wartości 3.000 zł. Będzie 

to wyglądało tak, że zakupimy te materiały i rozdysponujemy je dla tych podmiotów.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– 1, Wstrzymujących się – nie było.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – mam jeszcze jedną propozycję wsparcia, nie ma tego  

w porządku posiedzenia, ale zwróciła się do mnie pani Ewa Jankowska Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny. Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna boryka się  

z problemami finansowymi. Nie są wystarczająco dofinansowani w zakresie walki z COVID-

19. Oprócz takich problemów jak brak tonerów do drukarek, brak papieru do drukarki,   

potrzebują środków ochrony osobistej. Dlatego proponowałabym uwzględnić w tym wsparciu 

Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną. Proponuję przeznaczyć na ten cel  

ze środków Starostwa Powiatowego 1.000 zł. W tej sytuacji mielibyśmy wsparte wszystkie 

podmioty, służby i straże w walce z COVID-19. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – dobrze, zgadzam się. 

 

Pan Adam Potaczek – jeśli chodzi o Sanepid jestem za. Proszę o informację, czy Sanepid  

w tej chwili tylko i wyłącznie telefonicznie pełni swoją funkcję?  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – pełni telefonicznie swoją funkcję. 

 

Pan Adam Potaczek – czy mają jakiś kontakt z potencjalnie zarażonymi? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – kontakt z potencjalnie zarażonymi mamy wszyscy.  

 

Pan Adam Potaczek – ja wiem o tym, ale czy Sanepid kontaktuje się z tymi osobami 

wyłącznie telefonicznie, czy potrzebują maseczek? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – potrzebują  maseczek tak jak my wszyscy.  

 

Pan Adam Potaczek – ja się z tym zgadzam, dlatego jestem otwarty na tego typu pomoc. 

Proszę wziąć pod uwagę, że kolejny wzrost zachorowań przewidywany jest na jesień. Nie 

wiemy co nas jeszcze czeka, jakie inne klęski nas dotkną, oby nic więcej. Dlatego musimy 

racjonalnie gospodarować środkami i bardzo oszczędnie.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – ja rozumiem taki pogląd na tę sytuację, natomiast to, że ktoś w 

tym momencie zakupi środki ochrony indywidualnej to nie oznacza, że on je w tej chwili 

wszystkie wykorzysta. Moim zdaniem warto teraz planować jakieś zakupy, bądź przyznać tę 

kwotę nawet jeśli nie będzie wydatkowana w tym momencie, być może będzie potrzeba za 

dwa tygodnie, za trzy, może za dwa miesiące, żeby Sanepid po te środki efektywnie sięgnął.  

 

Pan Adam Potaczek – jeśli chodzi o Sanepid to jestem za udzieleniem wsparcia 

finansowego.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ja też jestem za. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy Sanepidowi dajemy środki? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – w każdym przypadku dajemy środki, ale w każdym przypadku 

są one inne, bo inne są potrzeby. Ponieważ Starostwo Powiatowe nie jest w stanie fizycznie 

kupić tych środków, poprosimy ich o samodzielne zakupienie tych rzeczy za określoną kwotę. 

Faktura będzie wystawiona na Starostwo Powiatowe i z planu finansowego Starostwa będą 

wydatkowane te środki finansowe. 

Przypomnę jakie podjęliśmy decyzje. W celu ochrony mieszkańców powiatu, postanowiliśmy 

przeznaczyć środki zabezpieczone w planie finansowym Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim na zakup środków ochrony osobistej i płynów dezynfekujących 
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dla: Ochotniczej Straży Pożarnej w Raciążku – o wartości 500 zł,  dla 10 mniejszych 

jednostek podstawowej opieki zdrowotnej po 300 zł – łącznie o wartości 3.000 zł,  

dla 2 większych jednostek podstawowej opieki zdrowotnej tj. NZOZ Przychodnia Lekarska  

w Aleksandrowie Kujawskim i Ciechocinku oraz NZOZ Przychodnia Rodzinna  

w Aleksandrowie Kujawskim i Ciechocinku po 1.500 zł – łącznie o wartości 3.000 zł oraz dla 

Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Aleksandrowie Kujawskim – o wartości 

1.000 zł. 

Pan Wicestarosta wyraził zgodę na wsparcie 500 zł OSP w Raciążku i 1.000 zł Powiatowej 

Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Aleksandrowie Kujawskim, natomiast w przypadku 

POZ-tów wstrzymał się od głosu. 

 

Pan Adam Potaczek – tak. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy macie jakieś sygnały z terenu, że kogoś trzeba wesprzeć? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – na razie nie. 

 

Pan Adam Potaczek – nie. 

 

Zarząd Powiatu, w związku z przeciwdziałaniem i zapobieganiem COVID-19, w celu ochrony 

mieszkańców powiatu, postanowił przeznaczyć środki zabezpieczone w planie finansowym 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości 7.500 zł na zakup środków 

ochrony osobistej i płynów dezynfekujących dla: 

1) Ochotniczej Straży Pożarnej w Raciążku – o wartości 500 zł,  

2) Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Aleksandrowie Kujawskim –  

o wartości 1.000 zł, 

3) podstawowej opieki zdrowotnej – o wartości łącznie 6.000 zł w tym: 

- dla 10 mniejszych jednostek podstawowej opieki zdrowotnej po 300 zł – łącznie  

o wartości 3.000 zł, 

- dla 2 większych jednostek podstawowej opieki zdrowotnej tj. NZOZ Przychodnia 

Lekarska w Aleksandrowie Kujawskim i Ciechocinku oraz NZOZ Przychodnia Rodzinna  

w Aleksandrowie Kujawskim i Ciechocinku po 1.500 zł – łącznie o wartości 3.000 zł. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy mamy informację o liczbie pracowników, którzy 

wyłącznie pracują w SP ZL-O w Raciążku, a kiedyś pracował w innych zakładach? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie. Musimy zdać sobie sprawę z jednego, prawodawstwo, 

które dzisiaj mamy daje możliwość kształtowania zatrudnienia w ten sposób tylko  

w szpitalach zakaźnych, bądź jednoimiennych.  Żadna inna jednostka w tym systemie 

prawnym nie ma możliwości nakazu rezygnacji z innej pracy. Pracodawca może prosić, ale 
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nie ma możliwości nakazu i też nie ma możliwości rekompensaty. Takie możliwości mają 

tylko szpitale zakaźne i jednoimienne. Niemniej jednak, wszystkie nasze jednostki, które 

opiekują się pacjentami, mieszkańcami, osobami chorymi, starszymi, wystosowały takie 

prośby do swoich pracowników, żeby w celu zapewnienia bezpieczeństwa ograniczyli swoje 

zatrudnienie u innych podmiotów.  Tak się w tej chwili dzieje, że pracownicy ograniczają się 

do jednego pracodawcy, co jest bronią obosieczną.  Niektórzy rezygnują z pracy w szpitalu  

na korzyść naszej jednostki, a niektórzy zrezygnują z naszej jednostki na korzyść pracy  

w szpitalu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy mamy takie informacje ilu pracowników zdecydowało 

się na pracę tylko w SP ZL-O w Raciążku, a wcześniej pracowało również w innych 

podmiotach?  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję wystąpić również do Prezesa Powiatowego Szpitala 

w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. i Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o przedstawienie informacji o liczbie pracowników 

zatrudnionych w innych podmiotach, którzy zdecydowali się wyłącznie na pracę odpowiednio 

w SPZL-O w Raciążku i Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim, a także  

do Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. i Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o przedstawienie informacji o liczbie pracowników zatrudnionych 

w innych podmiotach, którzy zdecydowali się wyłącznie na pracę odpowiednio w SPZL-O  

w Raciążku i Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim, a także do Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję wystąpić do Dyrektora SP ZL-O w Raciążku o informację 

jakie dodatkowe procedury bezpieczeństwa zostały wprowadzone w zakładzie po wystąpieniu 

podejrzenia zakażenia koronawirusem u jednego pracownika. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ważna jest wzmożona kontrola wyjść i monitoring. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – chodzi panu Wicestaroście o dodatkowe środki, bo pewne 

procedury bezpieczeństwa były już wcześniej wprowadzone. Proponuję wystąpić z takim 

zapytaniem do Dyrektora SP ZL-O. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o przedstawienie informacji jakie dodatkowe 

procedury bezpieczeństwa zostały wprowadzone w zakładzie po wystąpieniu podejrzenia 

zakażenia koronawirusem u jednego pracownika. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – chciałam poruszyć sprawę drogi wojewódzkiej na Halinowie, 

jej poboczy. Należałoby wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o zlikwidowanie tych 

wielkich rowów przy asfalcie. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – chodzi o uzupełnienie poboczy. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – tak, chodzi mi szczególnie o odcinek przy skrzyżowaniu na 

Ośnie. Jeżdżą tą drogą samochody ciężarowe, wymijają się, wyprzedzają się i rowy przy 

asfalcie mają już ok. 20 cm głębokości. 

 

Pan Adam Potaczek – jutro to sprawdzę i skontaktuję się w tej sprawie z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – w celu zapobieżenia rozprzestrzeniania się koronawirusa 

proponuję odwołać organizację Powiatowego Turnieju Piłki Siatkowej zaplanowanego  

na 6 czerwca 2020 r. i  przesunąć termin Powiatowego Rajdu Rowerowego, którego 

organizację planowano na 21 czerwca 2020 r. na wrzesień 2020 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, w celu zapobieżenia rozprzestrzeniania się koronawirusa odwołał 

organizację Powiatowego Turnieju Piłki Siatkowej zaplanowanego na 6 czerwca 2020 r.  

i  przesunął termin Powiatowego Rajdu Rowerowego, którego organizację planowano  

na 21 czerwca 2020 r. na wrzesień 2020 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – wpłynęło pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie upoważnienia Kierownika PCPR do 

złożenia wniosku o dofinansowanie projektu pt. „Rodzina w Centrum 3”. 

Zarząd Województwa Kujawsko – Pomorskiego jako Instytucja Zarządzająca Regionalnym 

Programem Operacyjnym Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 

ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie projektu w ramach konkursu na poddziałanie 9.3.2. 

„Rozwój usług społecznych”. Działanie 9.3. „Rozwój usług zdrowotnych i społecznych”  

w ramach osi priorytetowej 9 „Solidarne społeczeństwo”. 
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W związku z tym, proponuję podjąć uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do złożenia wniosku 

o dofinansowanie projektu pt. „Rodzina w Centrum 3” na konkurs RPKP.09.03.02-IZ.00-04-

366/20 w ramach RPO WKP na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, 

Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług 

społecznych. 

Czy są pytania, uwagi do tego tematu? Nie ma. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do złożenia wniosku o dofinansowanie 

projektu pt. „Rodzina w Centrum 3” na konkurs RPKP.09.03.02-IZ.00-04-366/20 w ramach 

RPO WKP na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 

Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 27 kwietnia 2020 r. znak: PŚ.090.1.13.2020 do złożenia wniosku o dofinansowanie 

projektu pt. „Rodzina w Centrum 3” na konkurs RPKP.09.03.02-IZ.00-04-366/20 w ramach 

RPO WKP na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 

Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:35. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 


